



Réservation à temps fixe de terrains de tennis

BOUCHERVILLE
1601, Montarville, J4B 5Y2
Tél.: Rive-Sud: (450) 655-9150
Montréal: (514) 990-2867

BROSSARD
7777, Marie-Victorin, J4W 1B3
Tél.: Rive-Sud: (450) 465-7220
Montréal: (514) 990-2859

Tableau des tarifs des horaires de jeu pour réservation à temps fixe – Tennis

Du lundi au vendredi inclusivement (régulier)

Samedi & dimanche (régulier)

2021-2022
de 7h à 9h - \$ 29.00 / h
de 9h à 17h - \$ 32.00 / h
de 17h à 21h - \$ 37.00 / h
de 21h à 23h - \$ 29.00 / h

2021-2022
de 7h à 9h - \$ 29.00 / h
de 9h à 17h - \$ 37.00 / h
de 17h à 22h - \$ 29.00 / h

Réservation à temps fixe du 1er septembre 2021 au 31 mai 2022

J'ai les réservations suivantes

Je renouvelle tel quel oui non

No. de membre:

Réservations	Jour	de	à	No.terrain
Actuelle				

Nom: _____

Adresse _____

Tél. Rés.: _____ Tél. Bur. _____

J'aimerais le changement suivant:

Nom ancien capitaine (No. de membre): _____

1er choix	de	à	No.terrain

ou

2e choix	de	à	No.terrain

À défaut d'obtenir le changement désiré, je renouvelle la même réservation que je détiens. oui non

Avant de remplir cette feuille, veuillez vous assurer d'avoir obtenu tous les renseignements nécessaires auprès des réceptionnistes.

NOTE TRÈS IMPORTANTE: Dans le but d'éviter les erreurs et la confusion, les réservations pour jouer à temps fixe **ne peuvent être payées qu'avec des chèques personnels du capitaine et non avec ceux des membres de son groupe.** Veuillez inscrire votre numéro de membre à l'endos de vos chèques. Formule à être remplie lisiblement en lettres carrées s.v.p.

Je réalise qu'une réservation à temps fixe signifie le même jour, à la même heure chaque semaine pendant la période **du 1er septembre 2021 au 31 mai 2022**, excepté la veille de Noël après 16h00, le jour de Noël, la veille du jour de l'An après 16h00 et le jour de l'An. Cette réservation ne peut être annulée et mon groupe et moi demeurons responsables du coût de ce terrain pour la saison. Au cas où nous ne pouvons nous prévaloir des facilités du terrain et que nous avisons la direction du Club, la direction tentera de relouer le temps qui nous est réservé.

Veuillez inclure le paiement complet sur la base suivante: 50% payable immédiatement, un chèque de 50% postdaté au 12 août 2021.

Toute application sans les deux chèques ne pourra être considérée.

_____ signature

NOMS DES AUTRES MEMBRES DE VOTRE GROUPE:

Noms	No. de membre	Noms	No. de membre
_____	_____	_____	_____
_____	_____	_____	_____
_____	_____	_____	_____

RÉSERVÉ À L'ADMINISTRATION - NE RIEN ÉCRIRE DANS CETTE CASE

Jour	Heures		Terrain No.	Nombre d'heures	Nombre de semaines	Taux	Montant	Facture No.	Paiement	
	de	à							Date	Montant

Confirmation postée le: _____

Réservation débutant le: _____



Permanent court time reservation - tennis

BOUCHERVILLE
 1601, Montarville, J4B 5Y2
 Tel.: South Shore (450) 655-9150
 Montreal: (514) 990-2867

BROSSARD
 7777, Marie-Victorin, J4W 1B3
 Tel.: South Shore:(450) 465-7220
 Montreal: (514) 990-2859

Hourly rates schedule for permanent court time reservation – Tennis

Monday to Friday inclusively (regular)

Saturday & Sunday (regular)

2021-2022
 From 7h to 9h - \$ 29.00 / h
 From 9h to 17h - \$ 32.00 / h
 From 17h to 21h - \$ 37.00 / h
 From 21h to 23h - \$ 29.00 / h

2021-2022
 From 7h to 9h - \$ 29.00 / h
 From 9h to 17h - \$ 37.00 / h
 From 17h to 22h - \$ 29.00 / h

Application for permanent court time from September 1st 2021 to May 31st 2022

I have the following reservations
 I renew as is yes no

Member No.:

Reservations	Day	from	to	Courts No
Present				

Name: _____

Address: _____

Town: _____ Postal code: _____

Tel. Res.: _____ Tel. Bus. _____

I would like the following change

Former captain (Member No.): _____

1st choice				

or

2nd choice				

If change requested is not available, I renew the present reservation. yes no

Before filling in this form, please make sure you get all necessary information from our receptionists.

VERY IMPORTANT: To avoid errors and confusion, permanent court time must be paid for with captain's own personal checks only. Under no circumstances can it be paid by endorsing other members' checks. Please indicate your member number on the back of your checks. Please fill in this form in block letters.

I understand that a permanent reservation means the same time every week from **September 1st 2021 to May 31st 2022**, with the exception of Christmas Eve after 4h00 p.m., Christmas Day, New Year's Eve after 4h00 p.m. and New Year's Day. This reservation cannot be cancelled, and I and the rest of my group are responsible for the cost of the court for the season. In the event we are unable to use our court time, and we advise the club management, the club management will attempt to sell our court time.

Please enclose full payment on the following basis: 50% of the amount immediately, one check of 50% postdated to August 12th 2021.

Any application received without the 2 checks will not be considered. _____

signature

OTHER MEMBERS OF THE GROUP:

Names	Member No.	Names	Member No.
_____	_____	_____	_____
_____	_____	_____	_____
_____	_____	_____	_____

RESERVED TO SANI SPORT - PLEASE DO NOT WRITE IN THIS SECTION

Days	Hours		Court No.	Number of hours	Number of weeks	Rates	Amount	Invoice No,	Payment	
	from	to							Date	Amount

Confirmation mailed on: _____ Reservation starting on: _____